
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 
2.3.2009 

  
1) Prezence 

a) Přítomni : Jungvirt, Novotný, Gracík, Mareš, Feistmantl, Petráš, Košta, Švelch, 
Erhart (DK). 

b) Omluveni : Paul.  
2) Došlá pošta 

a) JčÚS ČB nám sdělil, že nemůže proplatit rybí násadu vysazenou nad plán. Důvodem 
je dosažení záporného hospodářského výsledku v roce 2008. 

b) Sdělení o povinnosti registrace u veterinární správy těch MO, které ryby prodávají za 
účelem dosažení zisku.(zajistí Jungvirt, Novotný) 

c) JčÚS ČB nás naléhavě upozorňuje, abychom na MZe ČR plnili nahlašovací povinnost 
termínu a místa konání zkoušek na vydání prvního rybářského lístku. 

d) 19.3. od 16,00 hod se uskuteční v sále VaK ČB školení vedoucích RS při MO ČRS. 
Výbor rozhodl, že se zúčastní velitel RS p.Hnilička. 

e) 5.3. od 16 hod se uskuteční v líhni MO Husinec jarní seminář hospodářů. Zúčastní se 
Novotný. 

f) Zápis z jednání JčÚS ČB 
i) Bylo zakoupeno vozidlo Citroen Berlingo 
ii)  Kooptace nových členů – mimo jiné je navržen i náš předseda p. Jungvirt 
iii)  Změny v redistribuci příjmů z CS povolenek – nebylo ještě všemi svazy 

projednáno, přesunuje se na příští zasedání. 
iv) Informace z jednání Rady ČRS. Hospodářský výsledek roku 2008 – ztráta ve výši 

560 000 Kč. Z redistribuce tržeb za CS povolenky získal JčÚS ČB necelých 
8 milonů Kč, což je o půl milionu méně než v roce 2007. 

3) Projednáno 
a) Kontrola odvedené práce zaměstnance. 
b) Úřední hodiny v březnu budou v pátek 9-12 a 13-15. 
c) První termín zkoušek na vydání prvního rybářského lístku se uskuteční 28.3. v 9 hod 

na sádkách. Tento termín není určen pro děti a mládež do 15 let. (nahlášení na MZe 
zajistí Jungvirt) 

d) Inventura – úkol trvá (Mareš) 
e) Výbor odsouhlasil změnu pojistky auta, kterou navrhl Mareš. (změnu zajistí Mareš) 
f) Střela 2 – úkol trvá 
g) Výbor se zabýval přípravou výroční členské schůze. Projednán byl program schůze a 

návrh rozpočtu na rok 2009. Výbor navrhuje ztrátu z hospodaření pokrýt z vlastních 
zdrojů organizace – fondu zarybnění. 

h) Výbor se zabýval zimními pracemi na rybochovných zařízeních. Téměř všechny 
naplánované práce byly zhotoveny. Jednalo se především o prořezávky. 

i) Nákup pozemku pod garáží. Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových 
souhlasí s prodejem pozemku pod garáží na sádkách za cenu 600 Kč za m2.  

j) Předseda dozorčí komise Erhart seznámil výbor s kontrolou výlovů a zarybnění, 
vedení evidence provozu vozidla. 

k) Gracík seznámil výbor s možností získat grant na opravu klubovny na sádkách tak, 
aby klubovnu mohly využívat ke svým schůzkám i děti. Výbor rozhodl zařadit do 
plánu práce na další období. 

l) Pan Košta se ptal na odstřel kormorána. JčÚS nepožádala o prodloužení povolení 
odstřelu v naší lokalitě. 

4) Příští výbor  6.4. 2009 od 17 hod na sádkách. 
 

zapsal Zdeněk Gracík 
schválil Milan Jungvirt 


